
Městský obvod – statutární město Pardubice V 

Češkova 22, 530 02 Pardubice 

  

1 

 

 
 
 

Zápis z 7. jednání Finančního výboru ZMO Pardubice V  
dne 29. 8. 2023 

 

Přítomni:  Ing Jaroslav Kňava, předseda finančního výboru, Bc. Petra Prusáková, Mgr. Daniel 
Přibyl,  Karolína Štefková, Josef Talácko 

 Ing. Marcela Kotyková, vedoucí OE - tajemnice finančního výboru  

Omluven:  Ing. Simona Mokrá   

Nepřítomen:  Petr Hemský 

 
Finanční výbor byl usnášeníschopný. 
 

 
 

Program jednání finančního výboru:  

1. Čerpání rozpočtu MO Pardubice V v období leden-červenec 2023 

2. Návrh 4. změny rozpočtu MO Pardubice V na r. 2023 a úprava plánu společenských akcí 

3. Schválení účetní závěrky sestavené k 31. 12. 2022  

4. Různé 

 

Předseda finančního výbor Ing. Kňava přivítal přítomné a předal slovo vedoucí OE. Vedoucí OE 
omluvila nepřítomné členy a dále uvedla, že k zaslaným podkladům pro jednání nebyl podán žádný 
dotaz ani požadavek na doplnění informací. Nikdo z přítomných rovněž neměl připomínky proti 
programu jednání.  

Poté se již přešlo k jednotlivým bodům programu. 

 

Ad 1) Finanční výbor se zabýval čerpáním rozpočtu (rozborem hospodaření k 31. 7. 2023) za období 
leden-červenec 2023.  Součástí materiálu bylo rovněž čerpání rezerv, čerpání plánu společenských 
akcí a doplňující údaje k čerpání na položce péče o zeleň, prvky a hřiště a na položce opravy a údržba 
komunikací. Vedoucí OE podala stručný přehled o nejdůležitějších ukazatelích, mj. např. upozornila 
na výrazné zvýšení výběru místního poplatku za komunální odpad. Velké akce v dopravě se již zahájily 
ev. se budou soutěžit, akce v ul. Široká byla dokončena v srpnu.  

Mgr. Přibyl vznesl dotaz týkající se rozpočtové položky dětské hřiště Bobr. Vedoucí OE uvedla, že 
v rozpočtu je na něj určeno 2 450 tis. Kč a že přesná podoba hřiště se teprve bude řešit, jak o tom 
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mluvil p. starosta na jednom z předchozích jednání finančního výboru. K realizaci rozhodně nedojde 
letošní rok, zatím jsme si pouze vyčlenili prostředky v rozpočtu. Předseda finančního výboru Ing. 
Kňava doplnil, že městský obvod projevil již dříve zájem o objekt bývalé restaurace v této lokalitě, ale 
město ho nechtělo předat do správy městského obvodu. Nyní je nutno nejprve objekt v uvedeném 
místě zbourat, což má na starosti město, a pak se tam plánuje vybudování hřiště, protože v uvedené 
lokalitě jsou potřebné sítě. Je také možné, že toto hřiště nakonec bude hrazeno z rozpočtu města.  

Mgr. Přibyl se dále zeptal na prostředky převáděné transferem městu na dopravní hřiště městské 
policie a na to, zda máme možnost si ověřit, jak byly prostředky vynaloženy. Vedoucí OE odpověděla, 
že tyto prostředky byly již dříve vyčleněny na samostatné výdajové položce, nyní se v zářijové změně 
převádějí na město. Dopravní hřiště není v úplně dobrém stavu, dle informace z OMI MmP jsou 
potřeba opravy a revitalizace a celková částka, kterou by bylo potřeba na dopravní hřiště vynaložit, je 
vyšší než námi poskytnutý transfer. Městský obvod má samozřejmě následně možnost vyžádat si na 
městě informace o tom, jak byly tyto prostředky využity. 

Usnesení:  

Finanční výbor projednal čerpání rozpočtu za období leden-červenec 2023 (rozbor hospodaření k 31. 
8. 2023) a doporučuje ho zastupitelstvu MO Pardubice V ke schválení. 

Pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0 

 

Ad 2) Finanční výbor se zabýval návrhem 4. změny rozpočtu MO Pardubice V na r. 2023, úpravou 
plánu společenských akcí MO a návrhem usnesení ke 4. změně rozpočtu MO Pardubice V na r. 2023. 
Vedoucí OE stručně vysvětlila jednotlivá rozpočtová opatření v rámci 4. změny rozpočtu, která se 
týkala např. zvýšení některých položek příjmů a současného zvýšení rezervy rozpočtu, úpravy částky 
dotací z úřadu práce (skutečný počet pracovníků je nižší, než se předpokládalo pro tento rok), 
poskytnutí dotace na prezidentské volby, zvýšení některých příjmů a současné zvýšení rezervy, 
zvýšení položky společenské akce MO a převodu prostředků na naučnou stezku Karanténa a na 
dopravní hřiště městské police do rozpočtu města.  

Dále informovala o úpravě plánu společenských akcí spočívající prodloužení termínu akce Setkání se 
seniory (občané projevili o tuto akci zájem) a souvisejícím zvýšení prostředků na tuto akci.  

Finanční výbor hlasoval o všech níže uvedených usneseních k bodu č. 2) současně.  

Usnesení: 

Finanční výbor projednal návrh 4. změny rozpočtu MO Pardubice V na r. 2023 vč. rozpočtu sociálního 
fondu a jednotlivá rozpočtová opatření v rámci této změny rozpočtu a doporučuje je zastupitelstvu 
MO k přijetí.  

Usnesení: 

Finanční výbor projednal navrženou úpravu plánu společenských akcí MO Pardubice V na r. 2023 
a doporučuje ji zastupitelstvu MO k přijetí.  

Usnesení: 

Finanční výbor projednal návrh usnesení k 4. změně rozpočtu MO Pardubice V na r. 2023 vč. rozpočtu 
sociálního fondu a doporučuje ho zastupitelstvu MO k přijetí. 

Pro:5, proti: 0, zdržel se: 0 
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Ad 3) Vedoucí OE sdělila, že zastupitelstvo obdrží na jednání 6. 9. 2023 informaci o tom, že účetní 
závěrku sestavenou k 31. 12. 2022 za město vč. městských obvodů schválilo zastupitelstvo města dne 

19. 6. 2023. 

Usnesení:  

Finanční výbor bere na vědomí informaci o tom, že účetní závěrku k 31. 12. 2022 schválilo 

zastupitelstvo města dne 19. 6. 2023. 

Pro:5, proti: 0, zdržel se: 0 

 

 

Ad 4) K bodu nebylo navrženo žádné usnesení. Byl potvrzen termín příštího jednání finančního 
výboru 31. 10. 2023 od 15:30 hod. v zasedací místnosti ÚMO Pardubice V.  

 

P. Kňava z důvodu neúčasti na jednání zastupitelstva MO 6. 9. 2023 požádal zastupitelku a členku 
finančního výboru p. Štefkovou, aby na jednání zastupitelstva uvedla body, které finanční výbor 
projednal na svém jednání 29. 8. 2023. 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Ing. Marcela Kotyková, vedoucí OE   

 

 

Ověřil:  Ing Jaroslav Kňava, předseda finančního výboru 

 

 


